
Besluitenlijst vergadering raadscommissies Maatschappelijke Zaken op 7 mei 2020

Aanwezig A. Boellaard (voorzitter), J. Braam (commissiegriffier), E. Leeger (CDA), B. van der Heijden (Lokaal), J. Prinsen, P. Sleegers en
J. van den Broek (SP), L. Verstegen, J. van der Giessen en M. Oosterwijk (D66), J. van der Dussen, A. van der Gein en N. Neijts (WD),
E. Neelen en B. van de Helm (Progressief Bernheze), A. Donkers (Politieke Partij Blanco).
R. Wijdeven en R. van Moorselaar (wethouders)

R. Leeijen (CDA) en G. Jacobs (Lokaal)Afwezig

Onderwerp Besluit Opmerkingen - Toezeggingen - Afspraken

1 Opening De voorzitter heet alle aanwezigen van harte welkom op deze eerste digitale
commissievergadering Maatschappelijke Zaken. De vergadering wordt ook gestreamd
en is live via internet te volgen voor de inwoners en de pers.

2 Vaststellen van de agenda voor
deze vergadering

De agenda wordt ongewijzigd
vastgesteld.

3 Vaststellen van de besluitenlijst
van de vergadering op 18 februari
2020

De besluitenlijst van 1B februari2020
wordt ongewijzigd vastgesteld.

4 Mededelingen Mede de I i ng voorzitter :
. Schriftelijke vragen over de Kadernota kunnen tot '1 I mei (12.00 uur) worden

ingediend.

Wethouder Van Moorselaar heeft mededelingen gedaan over:
o Stand van zaken faillissement hulpmiddelencentrum.
. Opstarten basisonderwijs en leerlingenvervoer per '11 mei.
o Stand van zaken dagbesteding Wmo..
. Het innen van abonnementstarief Wmo april/mei en vervolgmaanden.
. Proces van behandeling diverse verzoeken i.v.m. Corona.
r Datum collegebesluit en vervolgproces raadinzake de DNl.

Wethouder Wijdeven heeft een mededeling gedaan over:
o Stand van zaken aanvragen Tozo regeling en aanvragen voor leningen

5 Rondvraag Er zijn vragen ingediend door de volgende fracties::
SP over de gevolgen van de Coronacrisis voor de financiële positie van sportclubs in
Bernheze en de financiêle positie van de gemeente. Deze vragen zijn schriftelijk
beantwoord.
Blanco over de stand van zaken met betrekking tot het gebruik van het Dorpshuis in
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Nistelrode en het onderbrengen van de huidige gebruikers. Wethouder Van
Moorselaar beantwoordt de vragen.
Progressief Bernheze: over de toegang van zorg in relatie tot de DNI en de
onduidelijkheid over de locatie van het zorgloket. Wethouder Van Moorselaar
beantwoordt de vragen en zegt toe de commissie mee te nemen in het vervolgtraject
en daarbij ook de argumenten te geven voor wat betreft de keuze voor de gekozen
locatie van het loket en de bemanning van het loket.

6 Stand van zaken transities
Jeugdzorg, Wmo en
Participatiewet

Er zijn vragen ingediend door de SP en D66 over Jeugdzorg en Wmo in tijden van
Corona. De vragen zijn schriftelijk beantwoord.
De heer De Haan Westerveld, directeur van Ons Welzijn informeert de commissie
over het functioneren van Ons Welzijn tijdens deze periode, de toenemende vraag
om hulp en de verwachtingen voor de komende periode. De heer De Haan
Westerveld beantwoordt de vragen vanuit de commissie.
Wethouder Van Moorselaar brengt de notities ter informatie over de
programmalijnen Sociaal Domein en de Jeugdzorg onder de aandacht. De
commissie geeft aan het op prijs te stellen om deze notities ter informatie te
agenderen voor de volgende commissievergadering dan wel een aparte
werkbijeenkomst. Dit verzoek wordt voorgelegd aan de agendacommissie.

a

a

7 Regionale samenwerking Êr zijn geen mededelingen.

8 Vaststellen erfgoedvisie Ode aan
het boerenleven.

De fracties adviseren unaniem positief

I lngekomen stukken:
Kadernota 2021 -2024

Er zijn geen insprekers en er zijn geen vragen

10 Sluiting De voorzitter sluit om 20.55 uur de vergadering

Vastgesteld in de vergadering van de comm

De commissiegriffier;

pelijke Zaken van 9 juni 2020

de voorzitter;
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